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Section 1

Dangerous Goods (Consignment by Air) (Safety) Regulations (Amendment of 
Schedule) Order 2025

《2025年危險品 (航空托運 ) (安全 )規例 (修訂附表 )令》

2025年第 87號法律公告
B3204

L.N. 87 of 2025
B3205

L.N. 87 of 2025

Dangerous Goods (Consignment by Air) (Safety) 
Regulations (Amendment of Schedule) Order 2025

(Made by the Director-General of Civil Aviation under regulation 9 of 
the Dangerous Goods (Consignment by Air) (Safety) Regulations  

(Cap. 384 sub. leg. A))

1.	 Commencement

This Order comes into operation on 18 July 2025.

2.	 Dangerous Goods (Consignment by Air) (Safety) Regulations 
amended

The Dangerous Goods (Consignment by Air) (Safety) 
Regulations (Cap. 384 sub. leg. A) are amended as set out in 
section 3.

3.	 Schedule amended

	 (1)	 The Schedule, Part 1—

Repeal

“2023–2024”

Substitute

“2025–2026”.

	 (2)	 The Schedule, Part 2, item relating to regulation 4(1)(e), 
after “1.7,”—

Add

“4.1.5.7.1 (paragraph (f)),”.

2025年第 87號法律公告

《2025年危險品 (航空托運 ) (安全 )規例 (修訂附表 )令》 

(由民航處處長根據《危險品 (航空托運 ) (安全 )規例》(第 384章，
附屬法例 A)第 9條作出 ) 

1. 生效日期
本命令自 2025年 7月 18日起實施。

2. 修訂《危險品 (航空托運 ) (安全 )規例》
《危險品 (航空托運 ) (安全 )規例》(第 384章，附屬法例 A)
現予修訂，修訂方式列於第 3條。

3. 修訂附表
 (1) 附表，第 1部——

廢除
“2023–2024”

代以
“2025–2026”。

 (2) 附表，第 2部，關乎第 4(1)(e)條的項目，在 “1.7、”之
後——
加入
“4.1.5.7.1((f)段 )、”。
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註釋
第 1段

Explanatory Note
Paragraph 1

Explanatory Note

	 This Order amends the Schedule to the Dangerous Goods 
(Consignment by Air) (Safety) Regulations (Cap. 384 sub. leg. 
A) (principal Regulations) to give effect to the 2025–2026 
Edition of the Technical Instructions for the Safe Transport of 
Dangerous Goods by Air (Technical Instructions) approved and 
published by decision of the Council of the International Civil 
Aviation Organization.

2.	 This Order also updates the list of provisions of the Technical 
Instructions that is specified in Part 2 of that Schedule for the 
purposes of regulation 4(1)(e) of the principal Regulations.

註釋

 本命令修訂《危險品 (航空托運 ) (安全 )規例》(第 384章，
附屬法例 A) (《主體規例》)的附表，以實施按照國際民航組
織理事會所作的決定而批准和發布的 2025–2026年版《危險
品安全空運技術指令》(《技術指令》)。

2. 本命令亦為施行《主體規例》第 4(1)(e)條而更新該附表第 2部
所指明的《技術指令》條文的列表。
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